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به تعداد دانشجویانی که برای اخذ گواهی تعیین صلاحیت به سازمان مراجعه میکنند اضافه میشود و این نشان میدهد اکثر آن

ها قصد مهاجرت دارند.

رئیس سازمان نظام پزشکی خبر داد؛ 

رئیس سازمان نظام پزشکی گفت: در حال حاضر به تعداد دانشجویانی که برای اخذ گواهی تعیین صلاحیت به سازمان مراجعه
میکنند، اضافه میشود و این موضوع نشان میدهد اکثر دانشجویان پزشکی قصد مهاجرت دارند.

به گزارش اسپادانا خبر، علیرضا زالی، رئیس سازمان نظام پزشکی کشور ضمن تبریک روز خبرنگار در آخرین نشست خبری
دوره ششم سازمان نظام پزشکی درباره انتخابات اخیر این سازمان گفت: سازمان نظام پزشکی در اجرا و نظارت دخالتی

ندارد و طبق قانون هیات نظارت مرکزی مسائل مربوط به انتخابات را بررسی میکند.

او ادامه داد: سازمان نظام پزشکی روز انتخابات درخواست کرد؛ مدت رایگیری تا 6 بعدازظهر روز شنبه تمدید شود که در
جلسه هیات نظارت با این موضوع مخالفت شد و انتخابات ساعت 22 روز جمعه به پایان رسید. متاسفانه استقبال کمی از این

دوره وجود داشت که دلایل متعددی دارد. در این موضوع نظام پزشکی قائل به بحث موضعگیری سیاسی نیست. بنده نیز در
چهار سال گذشته تلاش کردم نگاه سیاستزدگی را از این سازمان دور کنم.

زالی افزود: در انتخابات همه گرایشها شرکت کردند و افراد با علایق سیاسی مختلف در زیر چتر نظام پزشکی جا دارند که
با کمال احترام به آنها باید از نگاه سیاسی در این حوزه پرهیز کرد. در این سازمان گرایش سیاسی در نظر گرفته نمیشود

بلکه کارآمدی افراد مدنظر است و در انتخابات نیز افراد با همین رویکرد رای دادند. همه دوستان با همه گرایشهای سیاسی
میتوانند در این مجموعه فعالیت کنند. در سه الی چهار سال گذشته نیز همه افراد با گرایشهای مختلف در کنار یکدیگر در

سازمان نظام پزشکی قرار گرفتهاند.

رئیس سازمان نظام پزشکی با اشاره به رویکرد دولت روحانی به حوزه سلامت گفت: سازمان نظام پزشکی ذات انتقادی
دارد. رئیس جمهوری نیز در دولت یازدهم به حوزه سلامت توجه ویژه کرد البته دولت به علت مشکلات اقتصادی نتوانست همه

منویات حوزه سلامت را به ثمر برساند. اما شخص روحانی به این حوزه نگاه ویژه داشت.

زالی افزود: رتبه سلامت در قبل از دولت یازدهم 13 یا 14 بود و امروز جزو سه فصل اصلی قرار دارد. این نگاه باید در دولت
بعدی هم ادامه داشته باشد. خوشبختانه همین نگاه در مجلس نیز وجود دارد. به طور مثال مجلس با تصویب کمک هشت هزار

میلیارد تومانی در حوزه سلامت بسیار در این زمینه کارآمد بود که امیدواریم این مسئله در مجلس نیز تداوم داشته باشد.

او گفت: کاستیهایی در طرح جامع سلامت وجود دارد که همگی مسئولان ارشد در دولت، مجلس و جامعه پزشکی در تلاش
هستند تا این کاستیها اصلاح شود و مقرر شده این طرح بازآفرینی فنی شود و شکل متفاوتی برای اجرا داشته باشد.

متاسفانه در زمینه مالیات و امنیت شغلی دولت با سازمان نظام پزشکی همسو نبود. این سازمان نیاز به ورود بخش خصوصی
دارد. حوزه سلامت با وجود بخش خصوصی باید صیانت شود. تولیت وزارت بهداشت نیز در حال بزرگ شدن است که این
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وزارتخانه باید تصدیگریهای خود را در برخی زمینهها واگذار کند.

رئیس سازمان نظام پزشکی با اشاره به نظام ارجاع و پزشک خانواده گفت: طرح پزشک خانواده با ایجاد ظرفیتها در
شهرستانها در حال پیگیری است. سازمان نظام پزشکی از دولت میخواهد منابع عمومی در حوزه سلامت برای تسهیل این
امور افزایش پیدا کند. متاسفانه سالهاست در این زمینه عقب هستیم و اعتبارات حوزه سلامت ناکافی و ناپایدار بوده است

که امیدواریم با نگاه ویژه روحانی به بخش بودجهریزی این موارد حل شود.

زالی گفت: برای رسیدن به سطح مطلوب بهداشت و درمان نیاز به سرمایهگذاری است. متاسفانه بخش خصوصی با هراس
به این حوزه وارد میشود. موانع بروکراسی نیز مقابل بخش خصوصی قرار دارد که باید این امور برای سرمایهگذاری بخش

خصوصی در حوزه سلامت اصلاح شود اما در مجموع نگاه کلی دولت به این حوزه امیدوارکننده است که پیشبینی میشود در
دولت دوازدهم نیز ارتقاء پیدا کند.

او با تاکید بر اینکه سازمان نظام پزشکی چهار سال پیش در بحرانی شدید وجود داشت گفت: بنده در شرایط سختی مسئولیت
این سازمان را برعهده گرفتم. حدود 7 ماه همه چیز در نظام پزشکی تعطیل بود و سازمان بزرگی مانند نظام پزشکی با

بحرانهای اساسی مواجه بود. بنده به عنوان رئیس این سازمان هفت ماه از احمدینژاد حکم نگرفتم وسازمان در راستای همه
این موارد در بلاتکلیفی به سر میبرد تا اینکه رئیس دولت یازدهم حکم بنده را ابلاغ کرد و ما توانستیم ارکان سازمان را شکل

دهیم. فشارهای اجرایی زیادی وجود داشت که همگی در این چهار سال رفع شد. همچنین اجرای طرح تحول سلامت و جنبههای
انتقادی این طرح چالشهای بزرگی برای سازمان ایجاد کرد. از طرفی در بخش تعرفهها با عدم نقدینگی و وجود مالیات

مشکلات زیادی وجود داشت که همگی تا حدود زیادی رفع شد.

رئیس سازمان نظام پزشکی افزود: موضوع امنیت شغلی جامعه پزشکی و معضلاتی که هر 10 روز یک بار در این سازمان
ایجاد شد از دیگر مواردی بود که کارهای اجرایی را با مشکل روبرو میکرد. این چهار سال یکی از سختترین دوران سازمان

نظام پزشکی بود که بسیاری از مسائل برای مصالح جامعه پزشکی ناگفتنی است. در حال حاضر به نقط سکون نزدیک
میشویم که امیدواریم این شرایط پایدار بماند.

وزارت بهداشت برای لوایح حوزه سلامت باید نظر نظام پزشکی را کسب کند

زالی افزود: در شهریور 92 پولی برای حقوق کارکنان وجود نداشت و سازمان نظام پزشکی درفشارهای شدید مالی به سر
میبرد. احمدینژاد نیز این سازمان را از ردیف بودجه حذف کرد و نظام پزشکی با مشکلات مالی بسیار بزرگی روبرو شد.

برخی معتقدند این سازمان نباید وابستگی به دولت داشته باشد اما بنده فکر میکنم در یک جامعه مدنی سازمان هایی مانند
سازمان نظام پزشکی باید از سوی دولت حمایت شود. البته در این چهار سال ما به منابع مالی دیگری متصل شدیم.

او درباره بررسی دوباره پرونده کیارستمی گفت: وکیل خانواده کیارستمی به حکم هیات تجدیدنظر سازمان نظام پزشکی
اعتراض کرد و مسیر این پرونده مجدداً باز شد که در حال حاضر هیات عالی انتظامی سازمان نظام پزشکی در حال بررسی و

رسیدگی دوباره به این پرونده است.

رئیس سازمان نظام پزشکی با اشاره به مشکلات جامعه پزشکی گفت: مشکلات جامعه پزشکی بسیار زیاد است باید اجازه
دهیم نهادهای صنفی در این مسیر قرار بگیرند تا بتوانیم این موارد را حل کنیم. در حال حاضر نظام پزشکی تعامل خوبی با

وزارت بهداشت دارد که در دورههای گذشته وجود نداشت. متاسفانه اختیارات امروز سازمان از پیش از انقلاب کمتر است و
با وجود سیاستهایی که از دولتهای قبل باقی مانده به تدریج این سازمان تحلیل رفته است که باید دستگاهها به نظام

پزشکی اعتماد کنند و با تعامل بیشتر اختیارات این سازمان گسترده شود.

زالی به برنامه ششم توسعه اشاره کرد و گفت: در این برنامه مقرر شده وزارت بهداشت همه لوایح، آییننامهها و
بخشنامههای حوزه سلامت را با نظر مستقیم سازمان نظام پزشکی صادر کند که این موضوع اقتدار جدیدی برای این سازمان

تعریف کرده است.

او افزود: متاسفانه یاس و ناامیدی در میان دانشجویان سال چهارم و پنجم پزشکی افزایش پیدا کرده است؛ هیچ تسهیلاتی در
این زمینه وجود ندارد تا فارغالتحصیلان علوم پزشکی امنیت شغلی داشته باشند. از طرفی بازار پزشکی کشور مخصوصا در

کلان شهرها اشباع شده است. عدم توجه به مطالبات جامعه پزشکی، افراد را ناامید کرده که این موضوع باعث شد انتخابات
نیز رونق نداشته باشد.

رئیس سازمان نظام پزشکی با تاکید بر اینکه مسئولان دولتی و مجلس قدردان جامعه پزشکی نیستند، گفت: متاسفانه امید به
آینده جامعه پزشکی بسیار کم است. باید زمینه را مهیا کرد تا مهاجرت در این حوزه کم شود. در حال حاضر به تعداد

دانشجویانی که برای اخذ گواهی تعیین صلاحیت به سازمان مراجعه میکنند، اضافه میشود و این موضوع نشان میدهد اکثر
دانشجویان پزشکی قصد مهاجرت دارند.

زالی در پایان با اشاره به نقش بانوان در جامعه پزشکی گفت: بخش بزرگی از جامعه پزشکی را بانوان تشکیل میدهند اما
متاسفانه مشارکت آنها در پستهای مدیریتی بسیار کم است. این موضوع باید به صورت جدی پیگیری شود زیرا نیمی از جامعه

پزشکی ایران را بانوان تشکیل میدهند که باید از این ظرفیت استفاده شود.
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